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Beantwoording van de vragen 
Inleiding  
Het subsidiebeleid zal in 2024 worden opgepakt. Uw vragen en suggesties zullen daarin worden meegenomen.  
 
 
Vragen aan het college  
Algemeen 
In het hoofdlijnenakkoord staat de volgende paragraaf opgenomen:  
We willen de subsidiestromen, zowel de geldelijke als de subsidies in natura, inzichtelijker maken. Daarmee wordt een 
fundament gelegd om in breed overleg te treden over wat activiteiten zijn die als subsidiabel worden aangemerkt. Balans 
tussen kosten en maatschappelijke baten is hierbij het uitgangspunt  

1. Welke inspanningen heeft het college sinds het vaststellen van het hoofdlijnenakkoord gedaan om het gevraagde 
inzicht te verkrijgen?  

2. Wat is het resultaat van voorgaande inspanningen? 
3. Deelt het college de mening dat het lang duurt om dit overzicht te genereren? Wat is hiervoor de 

verklaring?  
4. Wat is een realistisch tijdspad voor het gevraagde inzicht?  

 
Huidig subsidiebeleid  

5. Op basis waarvan wordt momenteel besloten tot het toekennen van subsidies en de hoogte hiervan? 
6. Voldoet de subsidieverordening Oudewater 2013 wat betreft het college nog anno 2023? Zijn 

bijvoorbeeld de financiële kaders niet onderhevig aan inflatie? 
7. De gehanteerde definitie van subsidie in de betreffende verordening luidt: de aanspraak op financiële 

middelen, door een bestuursorgaan verstrekt met het oog op bepaalde activiteiten van de aanvrager, 
anders dan als betaling voor aan het bestuursorgaan geleverde goederen of diensten. Voldoet deze 
definitie wat betreft het college nog steeds?  

8. Valt wat betreft het college korting op marktconforme huur/pacht of het gratis gebruik van gemeentelijk 
vastgoed of grond ook onder subsidie? Graag uitleg.  

9. Hoe wordt momenteel de huur of pacht van gemeentelijk vastgoed of grond vastgesteld? Wordt 
daarbij ook de marktwaarde vastgesteld?  

10. Geeft de gemeente bij pacht of huur korting op de marktwaarde? Hoe wordt deze korting vastgesteld?  



11. Wordt deze huur of pacht jaarlijks/periodiek geïndexeerd voor bijvoorbeeld inflatie? Bestaat er een 
relatie met de OZB-trend. Zo nee, waarom niet?  

12. Wordt de huur, pacht of het gebruik van gemeentelijk vastgoed en grond periodiek (her)overwogen? 
Wie neemt deze besluiten en hoe worden deze geadministreerd?  

13. Is wat het college betreft momenteel voldoende beleid en inzicht omtrent subsidie in geld, natura of 
korting?  

14. Is het college tevreden met de wijze waarop momenteel middels subsidies (in allerlei vormen) 
afgewogen richting wordt gegeven aan gewenste maatschappelijke effecten? Ziet het college ruimte 
voor verbetering? Zo ja, welke?  

 
Toekomstig Subsidiebeleid  

15. Zijn het aanstaande Sociaal Akkoord en mogelijke andere verordeningen aanleiding voor aanpassing 
van de subsidieverordening?  

 
Antwoord op de vragen 1 t/m 15  
Het subsidiebeleid zal in 2024 worden opgepakt. Uw vragen en suggesties zullen daarin worden meegenomen.  
  
 
   
 
Bijlagen 
Schriftelijke vragen VVD Oudewater betreffende huidige subsidies en het subsidiebeleid (D/23/123743) 
 




